

Title (en)

War head.

Title (de)

Gefechtskopf.

Title (fr)

Tête de combat.

Publication

EP 0184622 A2 19860618 (DE)

Application

EP 85111928 A 19850920

Priority

DE 8427783 U 19840921

Abstract (en)

1. A warhead having warhead housing (11) to accommodate an explosive charge (14) with a lining (15) and a detonator (12) connected to the warhead (10), characterised by the fact that the warhead housing (11) bears legs (16, 16a) which can be pivoted outwards and which in the rest position (transport position) are retracted into a hollow part (18) of the lining (15) and which adapt themselves to the profile of the lining (15) within the explosive charge (14) and which, in the operative position (16a), are extended in such a way as to project outside the warhead housing (11).

Abstract (de)

Zur Einhaltung des optimalen Zündabstands sind an einem Gefechtskopf (10) mit einem Gefechtskopfgehäuse (11) am Gefechtskopfgehäuse (11) ausschwenkbar gelagerte Füße (16), (16a) angeordnet, die in Ruhestellung (Transportlage) in die Höhlung der Hohlladung (14) eingeklappt sind und sich an die Kontur der Einlage (16) der Hohlladung (14) anschmiegen und die in Wirkstellung dergestalt ausgeklappt sind, daß sie außerhalb des Gefechtskopfgehäuses (11) ausgestellt sind.

IPC 1-7

F42B 13/50; F42B 13/10

IPC 8 full level

F42B 3/08 (2006.01); **F42B 12/10** (2006.01); **F42B 12/58** (2006.01)

CPC (source: EP)

F42B 3/08 (2013.01); **F42B 12/105** (2013.01)

Cited by

US5932189A; US10520286B2; US11053782B2; US11753909B2

Designated contracting state (EPC)

DE FR GB IT NL SE

DOCDB simple family (publication)

EP 0184622 A2 19860618; EP 0184622 A3 19890118; EP 0184622 B1 19900502; DE 3577475 D1 19900607; DE 8427783 U1 19850515;
ES 289138 U 19860301; ES 289138 Y 19861001

DOCDB simple family (application)

EP 85111928 A 19850920; DE 3577475 T 19850920; DE 8427783 U 19840921; ES 289138 U 19850920